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Uf Kamraterna rf 
Månadsmöte 16.10.2012 kl. 18.00 
 
PROTOKOLL 
 
Närvarande: 
Tom Malmberg Ordförande 
Ian Nordman Sekreterare 
Carita Tillander Styrelsemedlem 
Rainer Eklund Styrelsemedlem 
Sam Fransman Ersättare 
Tom Wickholm Verksamhetsgranskare 
 
Frånvarande styrelsemedlemmar:  
Bettina Hägglund, Annika Lönnberg, Gunhild Melander. 
 
 
§1 Mötets öppnande 
Mötet öppnades av ordförande kl. 17.27 
 
§2 Konstaterande av närvarande och mötets laglighet  
Närvarande anteckandes och mötet konstaterades enhälligt vara lagligt. 
 
§3 Godkännande av föregående protokoll 
Protokollet godkändes enhälligt. 
 
§4 Sektionernas ärenden:  

 
A) Idrott & Motion 

1. Nevasrundan 2013 
Behandlades ej. Noterades datum 5.5.2013. 
 

2. Hjärtlunken 2012  
I Hjärtlunken 2012 deltog trots marknadsföring endast 26 motionärer, ca tio 
färre än förra året. Vädret var dåligt.  
 
Föreningen hade fått feedback om ruttens märkning som bristfällig. 
Diskuterades att föreningen får bidrag nästan 2,50 euro per deltagare och att 
år 2013 kunde det ordnas mera jippo kring motionsevenemanget. 
 

3. UFK MiniTriathlon 2013 
Behandlades inte. 
 

4. Serieskidning 2012-2013 
Behandlades inte. 



	   2	  

 
5. Friidrott 2012.  

Friidrottsträningarna (31 deltagare) och -föreningsmästerskapet (21 deltagare) 
avslutades för säsongen med prisutdelning på Träskberga 27.9. Sam 
Fransman drog förtjänstfullt arrangemangen. 
 

6. Volleyboll 2012-2013 
Behandlades ej 
 

7. Motionsspåret.  
Flere talkon har ordnas. 
 

8. Gymmet 
Noterades att gymmet har sin trogna användarkrets men att alla inte verkar 
skriva i användningshäftet. 
 

B) Fritid & Ungdom 
 

1. Barn & Ungdomsteater 2013 
a. Teaterverksamheten (bilaga) 

Ian Nordman har erbjudit sin dotter Rebecca en möjlighet att dra 
teaterklubben mot eventuell ersättning enligt förslaget i bilagan.  
 
Förslaget godkändes enhälligt och därmed kan teaterklubben återuppta 
sin verksamhet med totalt 13 gånger under vårterminen 2013 med start 
6.1.2013.  
 
Ersättningen fastställdes till 40 euro per 2h eller 2 euro per timme per 
deltagare, vilkendera som blir högre.  
 
Sekreteraren skall ansöka om bidrag från FSU, Kulturfonden och Sibbo 
Kommun enligt möjlighet till det. 
 

b. NSU:s erbjudande: "Himmel och Pannkaka" teaterkonceptet (bilaga) 
Beslöts att sondera möjligheter att samarbeta med Box gällande 
tillställningen. Ian skall kontakta VaHiSöS ordförande. Önskemålet är 
att eventuellt evenemang anordnas på Skattåkersberg under VaHiSöS 
försorg, helst under den fjärde och sista turnéperioden i början på mars 
2013. UFK marknadsför i detta fall evenemanget även till sina 
medlemmar. 
 

2. Jelly Bellies 
Noterades att verksamheten har inletts på onsdagar kl 18-19.30 på 
Träskberga. Maria Lydman drar dansövningarna. 
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3. Zumba 
Behandlades inte. 
 

4. Pilates 
Behandlades inte. 
 

5. Fantasivägen 
Noterades att Fantasivägen haft en FRFF (Fantasy Road Film Festival) på 
Kievaren. 
 

6. Musik 
Behandlades inte. 
 

7. Biljard & Pingis 
Behandlades inte. 
 

8. Skateparken 2012, 2013 
Lönnbergs Lasse har ställt upp på att jämna ut gräsplanen runt och bakom 
skateplanen. Skateparken stängs i slutet av oktober efter att Lasses arbeten 
är färdiga och då flyttas skateramperna åt sidan för skridskobanan. 
 

9. Skridskoplanen 2012-2013 
Ansvarige för skridskoplanen, Tom Malmberg diskuterar med Timo 
Vapaavuori om skötseln av skridskoplanen för 2012-1013. 

 
C) Evenemang & tillställningar 

1. Fester 
Susann Sonntag's är nu bokat för lördagen 24.8.2013.  
 
Beslöts att hålla dansen inomhus, och alla övriga funktioner utomhus i festtält. 
Önskvärt men maximalt deltagarantal sattes till 300 gäster. Föreningen skall 
satsa stort på tillställningens genomförande. 
 
Diskuterades ifall föreningen skall tillhandahålla alkoholförsäljning. Ian skall 
kontrollera vad ett utskänkningstillstånd betyder i utgifter och arbete. 
Konstaterades att det behövs myndighetstillstånd och ordningsvakter för 
tillställningen oberoende av utskänkning. 
 

2. Barnfester 
"Robin Hund och Hans glada orkester" är bokade för barnfest och -julfest 
söndagen 9.12 kl. 12-13.30. Ian har bokat orkestern (kostnad 400 euro) och 
har kollat med Mana att han inte har planerat något motsvarande jippo 
samma dag. 
 
Bettina och Annika ansvarar för arrangemangen. Planerades att konserten 
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kan kombineras med barnjulfest med julgubbe och namnlös julklapp, samt 
med självständighetstema (t.ex. Vårt Land -allsång och Finlands flagga). 
 
Inträde fastställdes till 5 euro per person/15 euro per familj, under 2 år gratis. 
 

3. Jippon 
En tillställning för att förevisa "Box-filmen" kunde anordnas på Träskberga vid 
lämpligt tillfälle, möjligtvis i samråd med VaHiSöS. Carita ser efter ett passligt 
datum och Ian diskuterar även detta ärende med VaHiSöS ordförande. 

 
4. Luncher 

Farsdagslunchen arrangeras 11.11.12 ifall tillräckligt intresse. Beslöts att 
justera deadline till söndagen 4.11, vartefter beslut om genomförande eller 
inhibering skall tas inom styrelsen per epost/telefon på måndag 5.11. 
 

5. Teaterbesök 
Carita har bokat biljetter till Fallåker 23.3.2013. Reklam för det införs i BBL. 
 

6. Utfärder 
Behandlades inte. 

 
§5 Utskottens ärenden: 
 

D) Fastighetsutskottet 
1. Uthyrningssituationen 

Situationen konstaterades vara tillfredsställande. Nio bokningar eller 
evenemang i okt-dec, och två bokningar till sommaren 2013. Annika Lönnberg 
sköter förtjänstfullt värdinneskapet och uthyrningarna. 
 

2. Gårdsrenoveringsansökningen (bilaga) 
Sekr. har ansökt om 9800 euro från Finlands Hembygdsförening i understöd 
för att restaurera bastun och Träskabergas omgivning. 
 

3. Aktia sparbanksstiftelsens ansökning/offert på nya bord och stolar  
Sekr. har ansökt om 2900 euro för nya bord och stolar till Träskberga. 
 

4. Scenbelysningen och -renovering (bilaga). 
Förslaget reviderades och beslöts att anskaffa truss, teaterstrålkastare och 
"beam", samt nödvändiga tillbehör. 

 
5. Sportstugans hyra 

Beslöts att ej beakta extra årsmötets beslut från 6.6.2012. Beslöts att skälig 
ny hyra är 150 euro/mån + elavgift. Ordf. meddelar P. Siira. 
 
Noterades att grunden nu är åtgärdad och huset målat. 
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6. Internet 

Internet och WLAN har nu anskaffats till Träskberga. Kostnaden är ca. 
18e/mån. Internet-uppkopplingen är gratis för besökare. Lösenordet till det 
trådlösa nätverket finns på uppsatta på väggarna i Träskberga. 
 

7. Gamla fönstret/renovering till spegel för foajén 
Beslöts att skjuta upp beslutet att renovera det gamla fönstret till spegel till 
nästa möte. Ian förbereder ärendet och tar en exakt offert. 

  
E) Byautskottet 
 

1. Instiftan till stipendie för Salpar skola 
Beslöts att instifta två nya stipendier på sekr. initiativ och enligt Tom 
Wickholms förslag: 

a. För gott kamratskap; 50e för årskurserna 3 eller 4 (barnen skall själva 
rösta), 

b. För goda idrottsprestationer; 50e för årskurserna 5 eller 6 (rektorn 
rekommenderar).  

Sekr. gör upp urkunden för stipendierna för att godkännas på nästa möte. 
 

2. Utsiktstorn till Tornberget, 270m norr om spånbanans topp? 
Sekr. presenterade ett initiativ till att bygga ett utsikstorn. Beslöts att initiativet 
beaktas och preliminär plan kan arbetas fram, på frivillig basis. 

  
 
§6 Styrelseärenden 

1. Finanssituationen 
Föreningen har nu ca 13.000 euro på kontot. 
 

2. Medlemssituationen 
Föreningen har 588 namn på medlemslistan. Medlemsavgifterna har 
tillsvidare 2012 inbringat 2160,00 euro, men på basen av betalningsrapporten 
finns det en möjlighet att få in ca 1400,00 euro till. Beslöts att skicka ut 
påminnelseräkningar på namnet till de som inte än betalat (dvs ca 40% av 
medlemmarna). Kassören ombeddes planera och genomföra utskicken. 
 

3. Medlemsinfo 
Medlemsinfo om kommande evenemang, särskilt farsdagsmiddagen skall 
delas ut till alla postlådor så snart som möjligt. Sekr. ombeddes planera 
innehållet och sköta om att kopiering och distribution med ordf. och Carita. 

 
§7 Summering av mötet med Marthaföreningen 
  

Mötet hade resulterat i negativ respons från Marthakretsen gentemot UFK:s 
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förslag om att riva den ena skorstenen.  
 
§8 LEADER-projektets situation 

Leader-projektet diskuterades. En lista bör göras på följande anskaffningar, vilkas 
kvitton och räkningar sedan skickas till Silmu. 

 
§9 Övriga ärenden 

* Sekr. presenterade arbetet med att förnya UFK:s hemsidor. 
* Konstaterades att 70e är skäligt för Salpar lägerskolefesten. 
* Verksamhetsgranskaren (Tom W) önskade att alla funktionärer och 
sektionsansvariga skall få möteskallelserna och protokollen i framtiden. 

 
§10 Nästa möte 
 Nästa möte hålls 13.11.2012 kl 17.00 på Träskberga. 
 
§11 Mötets avslutande 
 Mötet avslutades kl 19.00. 
	  

	  

 

 

Protokollskrivare: 
 

 ____________________________________________ 
  Ian Nordman 
  Enligt uppdrag 

 

Godkännes till verksamhetsberättelsen: 
 

 ____________________________________________ 
  Tom Malmberg 
  Ordförande 

 

	  

	  

	  


